

XXIII Xornaes Internacionales d'Estudiu de l'Academia de la Llingua Asturiana. —

Del 24 al 26 del mes de octubre de 2005 tuvieron lugar en la Facultad de Filología de la Universidad de Uviéu las sesiones de las *xxiv Xornaes Internacionales d'Estudiu* de l'Academia de la Llingua Asturiana, organizadas, como viene siendo habitual, en conferencias y comunicaciones.

Los conferenciantes fueron: *Xosé Lluis García Arias* (Academia de la Llingua Asturiana & Universidad de Uviéu), que habló de «Arabismos nel dominiu llingüísticu ástur»; *Carmen Alén Garabato* (Universidad de Toulouse), con la conferencia «Algunas consideraciones sobre la situación sociolingüística de dos lenguas en situación de minorización: el occitano y el asturiano»; *Marta Mori de Arriba* (Academia de la Llingua Asturiana & Universidad de Uviéu), «L'exiliu interior. El sentimientu de la tierra na poesía asturiana contemporánea» e *Ignaciu Llope* (Coleutivu Etnográfico «Belenos»), «Xuegu d'identidaes na tierra del Navia-Eo. Un averamientu críticu».

Las comunicaciones fueron presentadas por: *Liliana Díaz Gómez, Héctor García Gil, David García López & Ricardo Boyano Andrés, Grupu Carbaéu, Grupu Estaferia* y *Philipp Obrist* (Lunes 24); *Iván Cuervas, Fernando González de Álvaro, M^a del Mar Martín Martín, Armando Murias Ibias, Eva del Solar Fernández* y *Francisco Llera Ramo* (Martes 25); *Aurelio González Ovies, Ana Isabel Llana Vioque, Esperanza Mariño Davila, Rafael Rodríguez Valdés* y *Xosé Ramón Iglesias Cueva* (Miércoles 26).

La Presidenta de la Academia fue la encargada de inaugurar y clausurar oficialmente estas *Xornaes*. [A. M. C. G.]